

ActiveKids



8th Annual

End of Year Tournament

Dec 11, 2016 (Sunday)

Time: 9:00am - 5:30pm
時間 上午九時至下午五時三十分

Location: Quarry Bay School

地點 6 Hau Yuen Path, Braemar Hill, North Point
鯪魚涌小學 - 香港北角寶馬山校園徑六號

Afterschool Programs | Holiday Camps | Birthday Parties

Please contact (T) 3480-4199 (E) info@activekidshk.com or visit www.ActiveKidshk.com
Unit A, 1/F, Nan Sang Building, 86 Belcher's Street, Kennedy Town, HK

An  ActiveKids

program "...where children develop the love of life-long learning"

8th Annual

End of Year Tournament

Dec 11, 2016 (Sunday)

二零一六年十二月十一日(星期日)

Where: Quarry Bay School - 6 Hau Yuen Path, Braemar Hill, North Point

地點: 鯉魚涌小學 - 香港北角寶馬山校園徑六號

*Please be reminded that all chess players do not leave the hall area during the tournament time.

No one is allowed to make use of other school facility.

If parents have to leave the school before the end of tournament, please come back at around 4:30pm.

When: 9:00am - 5:30pm (Registration 9:00 - 9:30am, players who arrived after the 9:30am will not pair in the first round,

時間: Lunch 12:30 - 1:30pm, Awards ceremony immediately follows the last game, Tournament ends 5:30pm)

登記時間為上午九時至九時三十分。若於九時三十分後到達將不獲參與首回合。午膳將於十二時三十分至一時三十分。頒獎典禮將於比賽完畢後隨即舉行，國際象棋錦標賽將於下午五時三十分完滿結束。

Sections: Age 6 & Below , Age 7 - 8 , Age 9 - 10 , Age 11 - 12 , Age 13 - 18

組別: 六歲或以下 、 七至八歲 、 九至十歲 、 十一至十二歲 、 十三至十八歲

Format: 6 Rounds, G/25, 50 minutes / round

形式: 6局，每局50分鐘

Awards: Overall Male & Female champions; Trophies for top 3 winners in all sections. Everyone will receive a certificate!

獎項: 男女冠軍獎，每組別首三名最高成績均可獲得獎盃；每人可獲得證書！

Entry Fee: \$250 per student if paid by Nov 30; \$280 per student on or after Dec 1

參加費用: 於十一月三十日前報名，費用為每人\$250，十二月一日或以後每人\$280

Lunch: Please pre-order lunch (Pizza+Drink) during registration (\$60/person)

午膳: 如需要午膳，請於報名/登記時預訂 (每位\$60)

Drinks and snacks will be on sale 現場會有飲品和小食出售。

More info: Please call 3480 4199 or email Info@ActiveKidsHK.com

查詢: 請致電 3480 4199 或電郵 Info@ActiveKidsHK.com

Registration Form 參加表格

Student Name 姓名: _____ School 學校: _____ Grade 班別: _____

Date of Birth 出生日期: _____ Parent Name 父母姓名: _____ Contact No. 聯絡電話: _____

Email 電郵: _____

Section 組別: Age 6 & Below 六歲或以下 Age 7 - 8 七至八歲 Age 9 - 10 九至十歲 Age 11 - 12 十一至十二歲 Age 13 - 18 十三至十八歲

Lunch Pre-order 午膳預訂: Yes 是 No 否 Meat 肉類 Vegetarian 素食

I would like to sign up for the tournament Total Enclosed (make cheque payable to "ActiveKids Ltd") \$ _____

Mail form & cheque to: ActiveKids Learning Center - Unit A, 1/F, Nan Sang Building, 86 Belcher's Street, Kennedy Town, HK

附上支票共銀 _____ (支票抬頭請寫: "ActiveKids Ltd" 表格及支票請郵至香港堅尼地城卑路乍街86號南生大廈1樓A室)